

美国原装美孚1号SUV SM5W30全合成润滑油

产品名称	美国原装美孚1号SUV SM5W30全合成润滑油
公司名称	深圳市富祥润滑油有限公司
价格	73.00/桶
规格参数	品牌:美孚 系列及标号:美孚1号(5w-30) API级别:SM
公司地址	深圳市宝安区沙井锦程路第三工业区(1034号-1109号)
联系电话	18998942161 13544097218

产品详情

品牌	美孚	系列及标号	美孚1号(5w-30)
API级别	SM	粘度等级	5W-30
适用类型	轿车		

mobil1truckandsuv5w-30

全合成机油

产品介绍：

本品为全合成高性能机油，符合厂商对于机油质量的较高标准，性能远高于传统机油。mobil1truckandsuv 5w-30专为卡车、suv、rvs及其他以汽油为主要燃料的汽车设计，可以最大限度地延长引擎的寿命。大批dingji汽车制造商，如奔驰、保时捷等，将该产品定为shouxuan产品。

产品用途及特性：

该产品中融入了先进的技术，使产品性能更出色，保证在各种不同的操作条件下安全使用。特别适合在传统润滑油失效的极端条件下使用。如高负载、大压力（拖拉、提升）等恶劣情况下，为机器提供额外的保护。

特性：

1全合成、supersyn技术。

2出类拔萃的衡温技术与抗氧化能力。

3最大程度的减小摩擦。

4优异的低温工作能力

优势：

1防止油污、油泥淤积，延长引擎使用寿命。

2出色的整体润滑作用，降低磨损。

3最大限度地延长机油的更换周期，在该周期内保持其出色的性能。

4有效降低燃料和润滑油的油耗。

5优越的低温启动性能，延长引擎的使用寿命。

使用：

该产品应用于各种现代汽车，包括载重卡车、suv、rvs及其他以汽油燃料汽车。

建议不要应用于二冲程或航天引擎及，除非该生产商做出专门的规定或许可。

安全须知：

在遵照使用说明正常使用的情况下，该产品不会产生任何副作用。除此之外，该产品不可用于其他用途。处理用过的机油时，要注意保护环境。

product description

mobil 1 truck and suv 5w-30 is a high performance fully synthetic engine oil designed to exceed the industry's toughest standards and outperform all conventional oils. mobil 1 truck and suv 5w-30 is engineered to help extend engine life in today's hard-working trucks, suvs, rv's and other gasoline powered vehicles. mobil 1 technology has been selected as original equipment by leading car builders such as, chevrolet corvette, cadillac, mercedes benz amg, porsche, dodge viper, and dodge ram srt 10.

features and benefits

mobil 1 truck and suv 5w-30 is formulated with extra performance additive to help provide exceptional performance under all

operating conditions and additional protection for engines that operate under heavy load or stress including towing, hauling and other severe service.

features	advantages and potential benefits
fully synthetic formula with supersyn technology	helps prevent deposits and sludge build-up to enable long

outstanding thermal and oxidation stability

enhanced frictional properties

excellent low temperature capabilities

engine life

excellent overall lubrication and wear protection

performance for all driving styles

outstanding performance during the maximum oil change interval recommended in a vehicle ' s owners manual

aids fuel economy

quick cold weather starting for ultra fast protection helps to extend engine life

applications

mobil 1 truck and suv 5w-30 is recommended for all types of modern vehicles, including today"s hard-working trucks, suvs, rvs

and other gasoline powered vehicles.

mobil 1 is not recommended for 2-cycle or aviation engines, unless specifically approved by the manufacturer.

specifications and approvals

mobil 1 truck and suv

5w-30 meets or exceeds the

following industry

specifications:

acea	a1,b1,a5,b5-0 4
api	sm, sl,sj,ec,cf,cd
ilsac	gf-4

mobil 1 truck and suv

5w-30 has the following

builder approvals:

general motors service fill

general motors factory fill

ford

chrysler

gm 6094m
wss- m2c929-a
ms-6395

typical properties

mobil 1 truck and suv

5w-30 has the following

builder approvals:

sae grade	5w-30
viscosity, astm d 445	
cst @ 40 c	64.8
cst @ 100 c	11.3
viscosity index, astm d 2270	169
sulfated ash, wt%, astm d	1.0
874	
hts viscosity, mpas @ 150c	3.09
astm d 4683	
pour point, c, astm d 97	-54
flash point, c, astm d 92	230
density @15 c kg/l, astm d	0.86
4052	